

Pn. Rokiah Binti Chik

Profesion: Surirumah

Tahap Gula Darah Sebelum dan Selepas Minum

a) Sebelum: 12-15 mmol/L

b) Selepas: 6 mmol/L



Surirumah Bertenaga

En. Adnan, 61 dan isterinya, Pn. Rokiah, 57 merupakan penghidap diabetes selama lebih 20 tahun. Semasa ditemubual, mereka mula menggunakan Teh Herba GlucosCare 3 minggu sebelum itu.

Keadaan En Adnan adalah lebih serius. Sebelum menggunakan Teh Herba GlucosCare, beliau tidak dapat mengenali anak-anaknya dan luka yang dialaminya akibat terpijak duri menyebabkan kakinya membengkak dan beliau menanggung kesakitan yang serius. Beliau kelihatan pucat dan tubuhnya berubah warna menjadi kekuningan. Semasa kunjungan tersebut, warna kulitnya kelihatan lebih berseri dan beliau tidak lagi berasa sakit.

Pn. Rokiah berkata yang beliau telah membawa suaminya ke hospital daerah untuk mendapatkan rawatan dan selepas memeriksa kakinya, doktor memberitahu mereka bahawa ia mesti dipotong secepat mungkin untuk menyelamatkan nyawanya. Pada masa itulah mereka mendapat tahu tentang Teh Herba Glucoscare dan mula menggunakannya. Selepas 3 hari menggunakan Teh Herba Glucoscare, luka pada kakinya yang sebelum ini mengeluarkan nanah dan cecair menjadi kering dan beransur sembuh. Beliau tidak perlu lagi membalut lukanya. En. Adnan percaya bahawa Teh Herba GlucosCare telah menyelamatkan kakinya. Beliau mempunyai seorang rakan yang kakinya telah dipotong namun masih tidak sihat disebabkan diabetes.

Baginya, alangkah baiknya jika beliau mengetahui mengenai Teh Herba Glucoscare lebih awal kerana ia dapat menyelamatkan kaki rakannya itu. Namun begitu, beliau akan memperkenalkan teh tersebut kepada rakannya.

Penglihatan En. Adnan turut terjejas dengan teruk akibat diabetes dan apabila dia memandu kereta, isterinya akan menjadi 'pemandu kedua' yang memberi amaran kepadanya tentang kemungkinan bahaya yang ada di hadapan, malah memberitahunya apabila lampu isyarat bertukar menjadi merah. Sekarang, beliau sudah boleh memandu sendiri tanpa isterinya di sisi.

Teh Herba Glucoscare turut membantunya membuang air besar dengan lancar, membolehkan beliau membuang air besar dengan mudah setiap pagi.

Saudara-mara dan rakan-rakan turut berasa terkejut dengan peningkatan kesihatan En. Adnan. Kini, beliau boleh melakukan kerja rumah tanpa berasa penat, malah selera makannya juga bertambah baik. Sepertimana semua pesakit diabetes yang lain, En. Adnan sering berasa pening dan perlu tidur sekejap beberapa kali sehari. Teh Herba GlucosCare telah mengubah segalanya dan beliau sekarang berasa sangat cergas dan tidak perlu tidur dengan kerap. Beliau juga kini berasa sungguh ceria.

Pn. Rokiah mendedahkan bahawa beliau pernah menjalani rawatan kemoterapi dan mengalami tekanan darah tinggi, penyakit buah pinggang, kencing manis dan penyakit lain. Setelah meminum Teh Herba Glucoscare, beliau kini berasa lebih sihat. Beliau mengejutkan semua orang dengan mengatakan yang tahap gula suaminya telah turun daripada 29 mmol/L kepada 7.6 mmol/L setelah meminum Teh Herba Glucoscare. Tekanan darahnya juga dalam lingkungan tahap biasa. Doktornya berasa kagum dengan peningkatan tahap kesihatannya dan bertanyakan apakah ubat yang telah diambilnya. Beliau telah menjalani pemeriksaan perubatan tersebut setelah mengambil Teh Herba GlucosCare. Pn. Rokiah berkata yang beliau kini secergas orang muda, malah boleh berkaraoke dan juga menari.